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Vragen van de leden Van Gerven,
Leijten en Langkamp (allen SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
de minister voor Jeugd en Gezin over
de zorg aan chronisch zieke kinderen
in gespecialiseerd verpleegkundige
kinderdagverblijven. (Ingezonden
12 augustus 2008)

1
Wat is uw reactie op het artikel over
de zorg aan chronisch zieke
kinderen?1

2
Erkent u dat het toedienen van
sondevoeding en het toedienen van
medicatie bij deze groep zeer jonge
kinderen met ernstige chronische
aandoeningen hoort te vallen onder
de AWBZ, en niet kan worden
geïndiceerd als gebruikelijke zorg of
persoonlijke verzorging maar dient te
vallen onder functieverpleging? Zo ja,
welke maatregelen gaat u treffen om
er voor te zorgen dat het Centrum
Indicatiestelling Zorg (CIZ) bij deze
groep kinderen de juiste indicatie kan
afgeven, die leidt tot de kwalitatief
juiste zorg die wordt gegeven door
een bevoegde en bekwame
zorgverlener?

3
Erkent u dat, wanneer de deskundige
en professionele zorg die wordt
geboden wegvalt, kinderen dan
achterblijven in ontwikkeling en

langer dan noodzakelijk bijvoorbeeld
van sondevoeding gebruik moeten
maken? Kunt u uw antwoord
toelichten?

4
Erkent u de meerwaarde die de
gespecialiseerde zorg die een
instelling als Kiddion biedt aan deze
speciale groep zeer jonge kinderen,
omdat het de ouders in staat stelt
kinderen toch nog voor een groot
deel in de eigen omgeving te kunnen
laten opgroeien? Zo ja, waarom?
Zo neen, waarom niet?

5
Erkent u dat het voor veel ouders
zonder de zorg van het
gespecialiseerd verpleegkundig
kinderdagverblijf/professionele
ondersteuning te zwaar kan worden
om hun kind thuis te houden? Zo ja,
welke maatregelen gaat u treffen dat
deze ouders en kinderen bij elkaar
kunnen blijven wonen? Zo neen,
waarom niet?

6
Welke acties heeft u ondernomen
naar aanleiding van de brief die de
directie van Kiddion u heeft
geschreven op 28 januari 2008?2

7
Erkent u dat de bij Kiddion
gesignaleerde effecten van de door u
ingevoerde beleidsregels omtrent de
indicatiestelling door het CIZ niet
overeenkomen met de beoogde
doelen van deze maatregelen, maar

dat deze beleidsregels wel leiden tot
een grote bezuiniging? Zo ja, wat
gaat u ondernemen om deze
ongewenste effecten te bestrijden?
Zo neen, waarom niet?

8
Hoeveel gespecialiseerde
verpleegkundige kinderdagverblijven
met hetzelfde karakter als Kiddion zijn
actief in Nederland? Hoeveel kinderen
in de leeftijd van 0 tot 4 jaar maken
gebruik van zorg als in Kiddion
worden geboden? Waar kan deze
zorg, naast gespecialiseerd
verpleegkundige kinderdagverblijven,
worden ontvangen? Als deze
gegevens niet bekend zijn, bent u dan
bereid dit te onderzoeken?

9
Hoe gaat u stimuleren dat alle
kinderen en ouders in Nederland die
dat nodig hebben gebruik kunnen
maken van zorg, zoals die nu bij een
instelling als Kiddion wordt gegeven?

10
Bent u bereid specifiek te
onderzoeken welke maatregelen u
zou kunnen treffen om er voor te
zorgen dat deze kleinschalige
regionaal/stedelijk werkende
zorginstellingen met meer flexibiliteit
en service benaderd en geholpen
worden door overheidsinstellingen
zodat zij minder tijd en mensen kwijt
zijn aan de bureaucratie? Zo ja, op
welke termijn? Zo neen, waarom
niet?3
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11
Garandeert u dat chronisch zieke
kinderen en hun ouders gebruik
kunnen blijven maken van de
gespecialiseerde kleinschalige zorg
die wordt geboden door
gespecialiseerde verpleegkundige
kinderdagverblijven, en dat dit via de
AWBZ bekostigd blijft? Zo ja, hoe
gaat u deze garantie waarborgen?
Zo neen, waarom niet?

12
Garandeert u dat het gespecialiseerde
verpleegkundig kinderdagverblijf
Kiddion haar werkzaamheden kan
voortzetten en dus niet haar deuren
per 1 oktober a.s. moet sluiten?
Zo ja, hoe? Zo neen, waarom niet?

1 http://www.ad.nl/denhaag/stad/2497744/
Geen_plek_meer_voor_doodziek_kind.html
2 Brief Kiddion aan Ministerie VWS, t.a.v. de
heer P. Paulus d.d. 25 januari 2008.
3 Brief Kiddion aan de staatssecretaris van
VWS d.d. 18 juni 2008.
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